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ZAPISNIK O RADU 48. SJEDNICE 

GRADSKOG VIJEĆA GRADA SARAJEVA 

ODRŽANE 27.12.2024. GODINE 

 

Broj: 01-GV-02-1688/24 

Datum: 27.12.2024. godine 
 

Sjednica je počela sa radom u 14,00 sati. 

Sjednicom je predsjedavao Jasmin Ademović, predsjedavajući Gradskog vijeća. 
 

Prisutni su bili sljedeći gradski vijećnici: 

1. Alem Logo 

2. Biljana Lazarević 

3. Danijela Šahat 

4. Jasmin Ademović 

5. Samir Bejić 

6. Vernes Ćosić 

7. Amra Zulfikarpašić 

8. Alen Girt 

9. Mirela Džehverović 

10. Ratko Orozović 

11. Hazim Bahtanović 

12. Srđan Simonović 

13. Vedad Deljković 

14. Muamer Mekić 

15. Bajro Biber 

16. Robert Pleše 

17. Seid Škaljić 

18. Željko Majstorović 

19. Vedran Dodik 

20. Drago Jurić 

21. Enisa Spahić 

22. Jasmin Skorupan 

23. Srđan Srdić 
 

Odsutni: Almedin Miladin, Toni Vukadin (podnio ostavku na mandat gradskog vijećnika), 

Lajla Ćosović (najavljen izostanak), Dragan Stevanović i Elvedin Korora (najavljen 

izostanak). 
 

Pored gradskih vijećnika, sjednici su prisustvovali: 

1. Predrag Puharić, gradonačelnik Grada Sarajeva 

2. Mirza Selimbegović, zamjenik gradonačelnika Grada Sarajeva  

3. Anja Margetić Stakić, zamjenica gradonačelnika Grada Sarajeva 

4. Aida Bajramović, sekretarka organa uprave 

5. Admir Jusufbegović, pravobranilac Grada Sarajeva 

6. Mirjana Đanović Stanić, rukovodilac Stručne službe za poslove Gradskog vijeća 

7. Zinaida Čengić, rukovodilac Stručne službe za protokolarne poslove, odnose s javnošću i 

međunarodnu saradnju 

8. Dženana Šarčević, rukovodilac Stručne službe za poslove kabineta i poslove Gradske 

uprave 

9. Senada Kočan, pomoćnica Gradonačelnika za opću upravu i zajedničke poslove 

10. Muamer Kutlovac, pomoćnik Gradonačelnika za finansije 
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11. Elvir Hadžiahmetović, pomoćnik Gradonačelnika za lokalno poslovanje 

12. Dragana Solaković, pomoćnica Gradonačelnika za lokalnu samoupravu 

13. Merima Arifhodžić, pomoćnica Gradonačelnika za urbano planiranje, investicije, 

stambene i komunalne poslove 

14. Erna Čolić, pomoćnica Gradonačelnika za obrazovanje, kulturu, sport i i mlade 

15. Avdija Hasanović, direktor Javnog preduzeća Olimpijski bazen „Otoka“ d.o.o. Sarajevo 

16. Velida Mehić, ispred Gradske službe za održivi razvoj 

17. Lejla Bešlagić, ispred Gradske službe za održivi razvoj 
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je pozdravio prisutne, te najavio 

utvrđivanje prisustva, odnosno najave odsustva po pozivu za sjednicu. 

Informisao je Gradsko vijeće da su izostanak sa današnje sjednice, blagovremeno, najavili 

gradska vijećnica Lajla Ćosović i gradski vijećnik Toni Vukadin, a kašnjenje su najavili 

gradski vijećnik Elvedin Korora, gradska vijećnica Danijela Šahat, gradski vijećnik Alem 

Logo i gradski vijećnik Bajro Biber dok je gradski vijećnik Željko Majstorović najavio raniji 

odlazak  sa sjednice. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da sjednici prisustvuje 

15 gradska vijećnika te da Gradsko vijeće ima kvorum za punovažan rad i odlučivanje. 

Zatim je otvorio 48. sjednicu Gradskog vijeća Grada Sarajeva. 
 

*****  

Uslijedilo je intoniranje himne Bosne i Hercegovine. 
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je podsjetio Gradsko vijeće da su uz 

poziv za 48. sjednicu dostavljeni sljedeći  zapisnici: 

- Zapisnik o radu 45. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva održane dana 

19.11.2024. godine, 

- Zapisnik o radu 46. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva održane dana 

26.11.2024. godine, i  

- Zapisnik o radu 47. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva održane dana 

29.11.2024. godine. 
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je radu sjednice 

pristupio gradski vijećnik Bajro Biber, te da sjednici prisustvuje 16 gradskih vijećnika. 
 

***** 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 16 glasova „za“, bez glasova 

„protiv“ i bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (šest gradskih vijećnika se 

nije izjasnio) usvojilo je proceduralni prijedlog da se o zapisnicima o radu sa 45., 46. i 47. 

sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva vodi jedinstvena rasprava, a odlučuje odvojeno. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je otvorio raspravu o zapisnicima o 

radu sa  45., 46., i 47. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva. 
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je radu sjednice 

pristupio gradski vijećnik Srđan Srdić, te da sjednici prisustvuje 17 gradskih vijećnika. 
 

***** 
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Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića je konstatovao da postoje 

određeni tehnički problemi prilikom glasanja te je pozvao gradske vijećnike da se podizanjem 

ruke izjasne o Zapisniku o radu 45. sjednice Gradskog vijeća održane dana 19.11.2024. 

godine. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se podizanjem ruke sa 17 glasova „za“, bez 

glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Zapisnik 

o radu 45. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva održane dana 19.11.2024. godine. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je pozvao gradske vijećnike da se 

podizanjem ruke izjasne o Zapisniku o radu 46. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

održane dana 26.11.2024. godine. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se podizanjem ruke sa 17 glasova „za“, bez 

glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Zapisnik 

o radu 46. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva održane dana 26.11.2024. godine. 
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je radu sjednice 

pristupio gradski vijećnik Željko Majstorović, te da sjednici prisustvuje 17 gradskih vijećnika. 
 

       ***** 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović  pozvao gradske vijećnike da 

se izjasne o Zapisniku o radu 47. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva održane dana 

29.11.2024. godine. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se podizanjem ruke sa 18 glasova „za“, bez 

glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Zapisnik 

o radu 47. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva održane dana 29.11.2024. godine. 
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je podsjetio Gradsko vijeće da je da 

su uz poziv za 48. sjednicu dostavljeni, kao informativni materijal, akti koje je utvrdila 

Mandatno-imunitetska komisija Gradskog vijeća, i to: Obavještenje o prestanku mandata 

gradskom vijećniku Adiju Škaljiću i Informacija o dodjeli mandata gradskom vijećniku 

Vernesu Ćosiću. 
 

Uslijedilo je davanje svečane izjave novog gradskog vijećnika Vernesa Ćosića.  
 

*****  

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da sjednici prisustvuje 

22 gradska vijećnika obzirom da je Vernes Ćosić preuzeo dužnost i stekao prava i obaveze 

gradskog vijećnika u Gradskom vijeću Grada Sarajeva. 
 

***** 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović najavio određivanje o aktima 

koji su dostavljeni na razmatranje od strane ovlaštenih predlagača, u formi prijedloga po 

skraćenom postupku, po proceduri koja zahtjeva izjašnjavanje Gradskog vijeća o prethodnom 

pitanju, i to: 

1. Prijedlog Odluke o izmjeni Etičkog kodeksa izabranih i imenovanih funkcionera Grada 

Sarajeva 
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2. Prijedlog Odluke o visini novčanog iznosa ”Šestoaprilske nagrade Grada Sarajeva” u 

2025. godini 

3. Prijedlog Odluke o uslovima i postupku prihvatanja pokroviteljstva Grada Sarajeva 

4. Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o uslovima i načinu sticanja statusa udruženja i 

fondacija od posebnog značaja za Grad Sarajevo 

5. Prijedlog Odluke o davanju na poklon i davanju saglasnosti na Ugovor o poklonu svjetleće 

konstrukcije 

6. Prijedlog Odluke o usvajanju Akcionog plana Sarajevo-grad filma UNESCO 2024.-2027.  

7. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Pravilnik o izmjeni Pravilnika o unutrašnjoj 

organizaciji Pravobranilaštva Grada Sarajevo 
8. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelniku Grada Sarajeva za pokretanje 

potrebnih aktivnosti radi upravljanja objektima Bijela tabija i kasarna Jajce 

9. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti za produženje Ugovora o zakupu dijela prizemlja 

zgrade Željezničke stanice Bistrik i ovlaštenje gradonačelniku za potpisivanje istog  

10. Prijedlog Odluke o stavljanju van snage Odluke o utvrđivanju i načinu sufinansiranja 

kulturnih manifestacija od posebnog interesa za Grad Sarajevo 

11. Prijedlog Odluke o stavljanju van snage Odluke o utvrđivanju i načinu sufinansiranja 

sportskih manifestacija od posebnog interesa za Grad Sarajevo 
 

*****  

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je informisao gradske vijećnike da 

mogu glasati sistemom elektronskog glasanja obzirom da su otklonjeni određeni tehnički 

problemi. 

***** 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu 

izjasnila) usvojilo je proceduralni prijedlog da se o aktima koji su predloženi za razmatranje u 

formi prijedloga po skraćenom postupku vodi jedinstvena rasprava, a odlučuje odvojeno. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o izmjeni Etičkog kodeksa izabranih i 

imenovanih funkcionera Grada Sarajeva razmatra u formi prijedloga po skraćenom 

postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu 

izjasnila) usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o visini novčanog iznosa 

”Šestoaprilske nagrade Grada Sarajeva” u 2025. godini razmatra u formi prijedloga po 

skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o uslovima i postupku prihvatanja 

pokroviteljstva Grada Sarajeva razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio), 
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usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o izmjenama Odluke o uslovima i načinu 

sticanja statusa udruženja i fondacija od posebnog značaja za Grad Sarajevo razmatra u 

formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu 

izjasnila), usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o davanju na poklon i davanju 

saglasnosti na Ugovor o poklonu svjetleće konstrukcije razmatra u formi prijedloga po 

skraćenom postupku. 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio), 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o usvajanju Akcionog plana Sarajevo-grad 

filma UNESCO 2024.-2027. razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o davanju saglasnosti na Pravilnik o izmjeni 

Pravilnika o unutrašnjoj organizaciji Pravobranilaštva Grada Sarajevo razmatra u formi 

prijedloga po skraćenom postupku. 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio), 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o davanju saglasnosti gradonačelniku Grada 

Sarajeva za pokretanje potrebnih aktivnosti radi upravljanja objektima Bijela tabija i kasarna 

Jajce razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio), 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o davanju saglasnosti za produženje Ugovora 

o zakupu dijela prizemlja zgrade Željezničke stanice Bistrik i ovlaštenje gradonačelniku za 

potpisivanje istog razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu 

izjasnila), usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o stavljanju van snage Odluke o 

utvrđivanju i načinu sufinansiranja kulturnih manifestacija od posebnog interesa za Grad 

Sarajevo razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio), 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o stavljanju van snage Odluke o utvrđivanju i 

načinu sufinansiranja sportskih manifestacija od posebnog interesa za Grad Sarajevo 

razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

***** 
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Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je dnevni red 48. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva: 

1. Prijedlog Programa rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2025. godinu 

2. Prijedlog Budžeta Grada Sarajeva za 2025. godinu 

3. Prijedlog Odluke o izvršavanju Budžeta Grada Sarajeva za 2025. godinu  

4. Prijedlog Odluke o izmjeni Etičkog kodeksa izabranih i imenovanih funkcionera Grada 

Sarajeva 

5. Prijedlog Odluke o visini novčanog iznosa ”Šestoaprilske nagrade Grada Sarajeva” u 

2025. godini 

6. Prijedlog Programa međunarodne saradnje Grada Sarajeva za 2025. godinu 

7. Prijedlog Programa podizanja spomenika i umjetničkih skulptura od značaja za Grad 

Sarajevo kojima je Grad Sarajevo investitor za 2025. godinu 

8. Prijedlog Odluke o uslovima i postupku prihvatanja pokroviteljstva Grada Sarajeva 

9. Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o uslovima i načinu sticanja statusa udruženja i 

fondacija od posebnog značaja za Grad Sarajevo 

10. Prijedlog Odluke o davanju na poklon i davanju saglasnosti na Ugovor o poklonu svjetleće 

konstrukcije 

11. Prijedlog Odluke o usvajanju Akcionog plana Sarajevo-grad filma UNESCO 2024.-2027.  

12. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Pravilnik o izmjeni Pravilnika o unutrašnjoj 

organizaciji Pravobranilaštva Grada Sarajevo 
13. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelniku Grada Sarajeva za pokretanje 

potrebnih aktivnosti radi upravljanja objektima Bijela tabija i kasarna Jajce 

14. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti za produženje Ugovora o zakupu dijela prizemlja 

zgrade Željezničke stanice Bistrik i ovlaštenje gradonačelniku za potpisivanje istog  

15. Prijedlog Odluke o stavljanju van snage Odluke o utvrđivanju i načinu sufinansiranja 

kulturnih manifestacija od posebnog interesa za Grad Sarajevo 

16. Prijedlog Odluke o stavljanju van snage Odluke o utvrđivanju i načinu sufinansiranja 

sportskih manifestacija od posebnog interesa za Grad Sarajevo 

17. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o prihvatanju Pokroviteljstva 2. Festival 

svjetla Sarajevo 

18. Izvještaj o stanju u državnoj službi u Gradu Sarajevu  

19. Informacija o aktivnostima Informativnog centra Sarajevo u 2024. godini 

20. Informacija o projektima finansiranim iz međunarodnih i lokalnih fondova  

21. Informacija o provođenju Plana Grada Sarajeva za prevenciju i smanjenje otpada od hrane 

i gubitka hrane 2023.-2026.  

22. Informacija o projektima koji su realizovani u 2024. godini i projektima čija se realizacija 

nastavlja u 2025. godini      

23. Vijećnička pitanja i inicijative 
 

Ad 1) 

Prijedlog Programa rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2025. godinu 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Programa je Kolegij Gradskog vijeća. 

Prijedlog Programa su razmatrala sva radna tijela.  

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima kao i Izvještaj o provedenoj javnoj 

raspravi. 
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Uvodne  napomene o predloženom Programu, ispred Kolegija Gradskog vijeća, dao je 

predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Programa rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2025. godinu, kako je 

predložen. 
 

Ad 2) 

Prijedlog Budžeta Grada Sarajeva za 2025. godinu 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Budžeta Grada Sarajeva za 2025. godinu je Gradonačelnik. 

Prijedlog Budžeta su razmatrali Odbor za budžet i finansije, Administrativna komisija i 

Komisija za Statut i akte.  

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima kao i Izvještaj o provedenoj javnoj 

raspravi. 
 

Uvodno izlaganje podnio je gradonačelnik Grada Sarajeva Predrag Puharić. 
 

U uvodnom izlaganju Gradonačelnik je podsjetio gradske vijećnike da je dao mišljenje na 

podnesene amandmane grupe gradskih vijećnika: Muamera Mekića, Seida Škaljića, 

Jasmina Skorupana, Vedada Deljkovića i Srđana Simonovića, Amandman gradskog 

vijećnika Jasmina Ademovića i Amandman Kluba gradskih vijećnika Naše stranke. 
 

Zatim je gradonačelnik Grada Sarajeva Predrag Puharić podnio i obrazložio 

Amandman. 

„U dijelu Prijedloga Budžeta Grada Sarajeva za 2025. godinu na ekonomskom kodu 614 300 

-  Tekući transferi neprofitnim organizacijama - Finansiranje projekata organizacije civilnog  

društva putem javnog poziva za projekte iz oblasti socijalne zaštite i zaštite ranjivih kategorija 

društva, potrebno je preimenovati u - Podrška Sigurnim kućama u Bosni i Hercegovini - Javni 

poziv”.  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je najavio razmatranje podnesenih 

amandmane na Prijedlog Budžeta Grada Sarajeva za 2025. godinu te je podsjetio da, iako je 

dostavljeno mišljenje Gradonačelnika o podnesenim amandmanima, svaki gradski vijećnik, u 

skladu sa Poslovnikom Gradskog vijeća Grada Sarajeva, može zatražiti da se Gradsko vijeće 

o svakom podnesenom amandmanu posebno izjasni. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je podsjetio da su podneseni 

amandmani razmatrani na sjednici Komisije za Statut i akte koja je konstatovala da su 

amandmani podneseni u propisanoj formi te da ih Gradsko vijeće može razmatrati.  

Također je istakao da je gradskim vijećnicima dostupno i mišljenje Odbora za budžet i 

finansije i Administrativne komisije o podnesenim amandmanima. 
 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović najavio razmatranje 

amandmana grupe gradskih vijećnika: Muamera Mekića, Seida Škaljića, Jasmina 

Skorupana, Vedada Deljkovića i Srđana Simonovića. 
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Amandman I gradskih vijećnika: Muamera Mekića, Seida Škaljića, Jasmina 

Skorupana, Vedada Deljkovića i Srđana Simonovića 

U Budžetu Grada Sarajeva za 2025. godinu na poziciji 821 mijenja se naziv stavke i sada 

glasi: „Projekat obnove i rekonstrukcije Astronomskog opservatorija i Bistrik kule“ te se 

sredstva povećavaju na iznos od 200.000,00 KM.  

Ova sredstva obezbijediti na sljedeći način:  

Na poziciji Kapitalni transferi drugim nivoima vlasti i fondovima umanjiti za iznos od 

100.000,00 KM.   
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je istakao da je Gradonačelnik 

prihvatio predloženo rješenje s tim da se formira nova stavka na poziciji 615100 - Kapitalni 

transferi drugim nivoima vlasti - „Projekt rekonstrukcije Tvrđave Bistrik na Trebeviću kao 

dio Astronomskog opservatorija Trebević“ sa iznosom od 200.000,00 KM, a da se 

nedostajuća sredstva osiguraju sa drugih stavki kako je to predložio Gradonačelnik u svom 

mišljenju (sa stavke Koloristička obnova fasada 50.000,00 KM, zatim sa pozicije Ugovorene 

usluge – Doček Nove godine 100.000,00 KM te da se izostavi pozicija 821500 Projekt obnove 

i rekonstrukcije Astronomske opservatorije Trebević i sredstva planirana za tu namjenu u 

visini od 50.000,00 KM, prenesu na novoformiranu stavku.  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je postavio pitanje da li podnosioci 

Amandmana prihvataju ovakvo rješenje ili ostaju pri svom Amandmanu. 
 

Podnosioci Amandmana su se izjasnili da prihvataju rješenje iz mišljenja Gradonačelnika. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeće Jasmin Ademović je postavio pitanje da li neko od 

gradskih vijećnika, na osnovu člana 126. stav 4. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Sarajeva, 

traži da se o ovako prihvaćenom Amandmanu I Gradsko vijeće posebno izjasni te je otvorio 

raspravu o podnesenom Amandmanu. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovali su gradski vijećnik Alen Girt, gradski vijećnik 

Srđan Srdić, gradski vijećnik Vedad Deljković i zamjenica predsjedavajućeg Gradskog 

vijeća Mirela Džehverović. 
 

Gradski vijećnik Alen Girt je, u diskusiji, predložio zaključak: 

„Tražimo da Projekat rekonstrukcije Kule Bistrik bude usuglašen sa Elaboratom društveno-

ekonomske opravdanosti Projekta obnove Astronomske opservatorije Trebević.“ 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je pojasnio da će o predloženom 

zaključku gradskog vijećnika Alena Girta otvoriti raspravu i pozvati gradske vijećnike da 

se o istom izjasne, nakon što svi podneseni amandmani budu razmotreni, a prije izjašnjavanja 

o Budžetu Grada Sarajeva za 2025. godinu. 
 

Obzirom da niko od gradskih vijećnika nije zatražio izjašnjenje o Amandmanu I te da su se 

podnosioci Amandmana izjasnili da prihvataju rješenje iz mišljenja Gradonačelnika, 

rješenje iz Amandmana I je postalo sastavni dio Prijedloga Budžeta Grada Sarajeva za 

2025. godinu na način kako je navedeno u mišljenju Gradonačelnika. 
 

Amandman II gradskih vijećnika: Muamera Mekića, Seida Škaljića, Jasmina 

Skorupana, Vedada Deljkovića i Srđana Simonovića 

U Budžetu Grada Sarajeva za 2025. godinu na poziciji 8215 dodaje se stavka koja glasi:  

„Projekat izgradnje Muzeja Mersad Berber u Općini Stari Grad Sarajevo“ te se uvrštavaju 

sredstva u iznosu od 50.000,00 KM.  

Ova sredstva obezbijediti na sljedeći način:  

Na poziciji 8215 061 Projekat obnove i kolorističke obrade fasada u Gradu Sarajevu umanjiti 

za iznos od 50.000,00 KM.   
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U mišljenju Gradonačelnika je navedeno da se  rješenje iz amandmana II prihvaća s tim da se 

u okviru pozicije 615100 - Kapitalni transferi dugim nivoima vlasti u okviru planiranog iznosa 

od 850.000,00 KM otvori nova pozicija: „Projekt izgradnje Muzeja Mersad Berber  - Općina 

Stari grad Sarajevo -  50.000,00 KM.“ 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je postavio pitanje da li podnosioci 

Amandmana prihvataju ovakvo rješenje ili ostaju pri svom Amandmanu. 
 

Podnosioci Amandmana su se izjasnili da prihvataju rješenje iz mišljenja Gradonačelnika. 
 

Na pitanje predsjedavajući Gradskog vijeće Jasmin Ademović da li neko od gradskih 

vijećnika, na osnovu člana 126. stav 4. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Sarajeva, traži da 

se o Amandmanu II grupe gradskih vijećnika: Muamera Mekića, Seida Škaljića, Jasmina 

Skorupana, Vedada Deljkovića i Srđana Simonovića, Gradsko vijeće posebno izjasni, niko 

od gradskih vijećnika nije zatražio izjašnjenje. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je rješenje iz 

Amandmana II postalo sastavni dio Prijedloga Budžeta Grada Sarajeva za 2025. godinu 

na način kako je navedeno u mišljenju Gradonačelnika. 
 

Amandman III gradskih vijećnika: Muamera Mekića, Seida Škaljića, Jasmina 

Skorupana, Vedada Deljkovića i Srđana Simonovića 

U Budžetu Grada Sarajeva za 2025. godinu na poziciji 8215 dodaje se stavka koja glasi: 

„Projekat sanacije Doma oružanih snaga Bosne i Hercegovine“ te se uvrštavaju sredstva u  

iznosu od 200.000,00 KM.  

Ova sredstva obezbijediti na sljedeći način:  

Na poziciji 8215061 -  „Projekat obnove i kolorističke obrade fasada u gradu Sarajevu umanji 

za iznos od 200.000,00 KM.   

U mišljenju Gradonačelnika je navedeno da se  rješenje iz Amandmana III prihvaća s tim da 

se u okviru pozicije 615100 - Kapitalni transferi dugim nivoima vlasti, u okviru planiranog 

iznosa od 850.000,00 KM otvori nova pozicija: „Projekt sanacije Doma Oružanih snaga 

Bosne i Hercegovine  - Općina Stari grad Sarajevo -  200.000,00 KM.“ 
  

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je postavio pitanje da li podnosioci 

Amandmana prihvataju ovakvo rješenje ili ostaju pri svom amandmanu. 
 

Podnosioci Amandmana su se izjasnili da prihvataju rješenje iz mišljenja Gradonačelnika. 
 

Na pitanje predsjedavajući Gradskog vijeće Jasmin Ademović da li neko od gradskih 

vijećnika, na osnovu člana 126. stav 4. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Sarajeva, traži da 

se o Amandmanu III grupe gradskih vijećnika: Muamera Mekića, Seida Škaljića, 

Jasmina Skorupana, Vedada Deljkovića i Srđana Simonovića, Gradsko vijeće posebno 

izjasni, niko od gradskih vijećnika nije zatražio izjašnjenje. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je rješenje iz 

Amandmana III postalo sastavni dio Prijedloga Budžeta Grada Sarajeva za 2025. 

godinu na način kako je navedeno u mišljenju Gradonačelnika. 
 

Amandman IV gradskih vijećnika: Muamera Mekića, Seida Škaljića, Jasmina 

Skorupana, Vedada Deljkovića i Srđana Simonovića 

U Budžetu Grada Sarajeva za 2025. godinu na poziciji 8215 dodaje se stavka koja glasi: 

„Projekat sanacije ili rekonstrukcije Carevog mosta na Miljacki“ te se uvrštavaju sredstva u  

iznosu od 250.000,00 KM.  

Ova sredstva obezbijediti na sljedeći način:  

Na poziciji 6141011 Pomoć dugim JLS umanji za iznos od 50.000,00 KM i na poziciji 

6139056 Doček Nove godine umanji za iznos od 200.000,00 KM. 
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U mišljenju Gradonačelnika je navedeno da se  rješenje iz Amandmana IV prihvaća, s tim da 

se u okviru pozicije 615100 - Kapitalni transferi dugim nivoima vlasti, u okviru planiranog 

iznosa od 850.000,00 KM otvori nova pozicija - „Projekat sanacije ili rekonstrukcije Carevog 

mosta na Miljacki -  250.000,00 KM“.  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je postavio pitanje da li podnosioci 

Amandmana prihvataju ovakvo rješenje ili ostaju pri svom amandmanu? 
 

Podnosioci Amandmana su se izjasnili da prihvataju rješenje iz mišljenja Gradonačelnika. 
 

Na pitanje predsjedavajući Gradskog vijeće Jasmin Ademović da li neko od gradskih 

vijećnika, na osnovu člana 126. stav 4. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Sarajeva, traži da 

se o Amandmanu IV grupe gradskih vijećnika: Muamera Mekića, Seida Škaljića, 

Jasmina Skorupana, Vedada Deljkovića i Srđana Simonovića, Gradsko vijeće posebno 

izjasni, niko od gradskih vijećnika nije zatražio izjašnjenje. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je rješenje iz 

Amandmana IV postalo sastavni dio Prijedloga Budžeta Grada Sarajeva za 2025. 

godinu na način kako je navedeno u mišljenju Gradonačelnika. 
 

Amandman V gradskih vijećnika: Muamera Mekića, Seida Škaljića, Jasmina 

Skorupana, Vedada Deljkovića i Srđana Simonovića 

U Budžetu Grada Sarajeva za 2025. godinu na poziciji 8215 dodaje se stavka koja glasi: 

„Investiciono ulaganje i opremanje Bijele tabije“ te se uvrštavaju sredstva u iznosu od 

150.000,00 KM.  

Ova sredstva obezbijediti na sljedeći način:  

Na poziciji 6139056 Doček Nove godine umanjiti iznos od 150.000,00 KM.  

U mišljenju Gradonačelnika je navedeno da se  rješenje iz Amandmana V prihvaća, s tim da 

se u okviru pozicije 615100 - Kapitalni transferi dugim nivoima vlasti  u okviru planiranog 

iznosa od 850.000,00 KM otvori nova pozicija: „Investiciono ulaganje i opremanje Bijele 

tabije“-  150.000,00 KM  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je postavio pitanje da li podnosioci 

Amandmana prihvataju ovakvo rješenje ili ostaju pri svom amandmanu? 
 

Podnosioci Amandmana su se izjasnili da prihvataju rješenje iz mišljenja Gradonačelnika. 
 

Na pitanje predsjedavajući Gradskog vijeće Jasmin Ademović da li neko od gradskih 

vijećnika, na osnovu člana 126. stav 4. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Sarajeva, traži da 

se o Amandmanu V grupe gradskih vijećnika: Muamera Mekića, Seida Škaljića, Jasmina 

Skorupana, Vedada Deljkovića i Srđana Simonovića, Gradsko vijeće posebno izjasni, niko 

od gradskih vijećnika nije zatražio izjašnjenje. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je rješenje iz 

Amandmana V postalo sastavni dio Prijedloga Budžeta Grada Sarajeva za 2025. godinu 

na način kako je navedeno u mišljenju Gradonačelnika. 
 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović najavio razmatranje 

Amandmana Klub gradskih vijećnika Naše stranke. 
  

Amandman Kluba gradskih vijećnika Naše stranke 

Predlažu da se iznos predložen na poziciju  614100 – „Pomoć dugim JLS“ umanji za 

200.000,00 KM planiranih za obnovu Opservatorija na Trebeviću, ako su tu sredstva i 

planirana, da se za taj iznos poveća, stavka 613700  - Održavanje vodotoka. 
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U mišljenju Gradonačelnika je navedeno da se  rješenje iz Amandmana ne može prihvatiti jer 

postoji obaveza Grada Sarajeva iz sporazuma s Općinom Stari Grad Sarajevo  o sufinasiranju 

Projekta rekonstrukcije Tvrđave Bistrik u okviru Astronomske opservatorije na Trebeviću i 

to u okviru budžetske stavke Kapitalni stransferi drugim nivoima vlasti, te je tako stavka i 

planirana sa iznosom od 200.000,00 KM.   
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je postavio pitanje da li podnosioci 

Amandmana prihvataju mišljenje Gradonačelnika. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović  je konstatovao da su se podnosioci 

Amandmana izjasnili da prihvataju mišljenje Gradonačelnika te su odustali od podnesenog 

amandmana. 
 

Na pitanje predsjedavajući Gradskog vijeće Jasmin Ademović da li neko od gradskih 

vijećnika, na osnovu člana 126. stav 4. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Sarajeva, traži da 

se o Amandmanu Kluba gradskih vijećnika Naše stranke Gradsko vijeće posebno izjasni, niko 

od gradskih vijećnika nije zatražio izjašnjenje. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeće Jasmin Ademović  je najavio razmatranje podnesenog 

Amandman Gradonačelnika koji se odnosi na metodološki prikaz predloženog Budžeta Grada 

Sarajeva za 2025. godinu. 
 

Amandman I Gradonačelnika  

U Prijedlogu Budžeta Grada Sarajeva za 2025. godinu, u posebnom dijelu Budžeta u članu 3. 

- Tabele rashoda, uvedi se nova dimenzija pod nazivom „Subanalitika”, a koja će se nalaziti 

između kolone „ekonomski kod” i kolone „Funkcija”. 
 

Na pitanje predsjedavajući Gradskog vijeće Jasmin Ademović da li neko od gradskih 

vijećnika, na osnovu člana 126. stav 4. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Sarajeva, traži da 

se o Amandmanu Gradonačelnika Gradsko vijeće posebno izjasni, niko od gradskih vijećnika 

nije zatražio izjašnjenje te je Amandman I postao sastavni dio Prijedloga Budžeta Grada 

Sarajeva za 2025. godinu. 
 

Zatim je najavio razmatranje Amandmana koji je podnio, lično, u funkciji gradskog vijećnika. 
 

Amandman gradskog vijećnika Jasmina Ademovića. 

U Prijedlogu Budžeta Grada Sarajeva za 2025. godinu, ekonomski kod - 615100 - Tekući 

transferi drugim nivoima vlasti, umanjiti predloženi iznos na iznos od 100.000,00 KM, te 

navedeni iznos sredstava prebaci na ekonomski kod 821500 - Izrada glavnog projekta 

rekonstrukcije Olimpijskog stadiona ”Asim Ferhatović Hase” u svrhu postizanja cilja IV 

kategorije prema UEFA standardima - Udruženju Fudbalski klub “Sarajevo”. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeće Jasmina Ademovića je konstatovao da se Gradonačelnik 

saglasio sa podnesenim Amandmanom što je Gradonačelnik i potvrdio. 
 

Na pitanje predsjedavajući Gradskog vijeće Jasmin Ademović da li neko od gradskih 

vijećnika, na osnovu člana 126. stav 4. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Sarajeva, traži da 

se o Amandmanu gradskog vijećnika Jasmina Ademovića Gradsko vijeće posebno izjasni, 

niko od gradskih vijećnika nije zatražio izjašnjenje te je Amandman postao sastavni dio 

Prijedloga Budžeta Grada Sarajeva za 2025. godinu obzirom da je Gradonačelnik, kao 

ovlašteni predlagač Budžeta Grada Sarajeva za 2025. godinu, prihvatio podneseni 

Amandman. 
 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeće Jasmin Ademović najavio razmatranje drugog 

amandmana koji je podnio Gradonačelnik. 
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Amandman II Gradonačelnika 

U dijelu Prijedloga Budžeta Grada Sarajeva za 2025. godinu na ekonomskom kodu 614300 - 

Tekući transferi neprofitnim organizacijama - Finansiranje projekata organizacije civilnog 

društva putem javnog poziva za projekte iz oblasti socijalne zaštite i zaštite ranjivih kategorija 

društva, potrebno je preimenovati u - Podrška Sigurnim kućama u Bosni i Hercegovini - Javni 

poziv.  
 

Na pitanje predsjedavajući Gradskog vijeće Jasmin Ademović da li neko od gradskih 

vijećnika, na osnovu člana 126. stav 4. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Sarajeva, traži da 

se o Amandmanu II Gradonačelnika Gradsko vijeće posebno izjasni, niko od gradskih 

vijećnika nije zatražio izjašnjenje te je Amandman II postao sastavni dio Prijedloga 

Budžeta Grada Sarajeva za 2025. godinu. 
 

Zatim je Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović pozvao gradske vijećnike da 

se izjasne o predloženom Zaključku gradskog vijećnika Alena Girta, koji glasi: 

„Tražimo da Projekat rekonstrukcije Kule Bistrik bude usuglašen sa Elaboratom društveno-

ekonomske opravdanosti Projekta obnove Astronomske opservatorije Trebević.“ 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Zaključak Gradskog vijećnika Alena Girta. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Budžet Grada Sarajeva za 2025. godinu, kako je predložen i izmijenjen u 

skladu sa prihvaćenim rješenjima iz amandmana koja su postala sastavi dio Budžeta 

Grada Sarajeva za 2025. godinu. 
 

Ad 3) 

Prijedlog Odluke o izvršavanju Budžeta Grada Sarajeva za 2025. godinu 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnik. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Administrativna komisija, Odbor za budžet i finansije i 

Komisija za Statut i akte.  

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima.  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeće Jasmin Ademović je najavio razmatranje Amandmana 

koji je podnio Gradonačelnik na Prijedlog Odluke o izvršavanju Budžeta Grada Sarajeva za 

2025. godinu koji se odnosi na metodološki prikaz predloženog budžeta. 
 

Amandman Gradonačelnika 

U Prijedlogu Odluke o izvršavanju Budžeta Grada Sarajeva za 2025. godinu, u članu 3. iza 

stava (2) dodaje se novi stav (3) koji glasi: „Odobrene aproprijacije za fiskalnu godinu mogu 

se koristiti do 31. januara naredne godine“. 

Dosadašnji st. 3., 4., 5. i 6., postaju st. 4., 5., 6. i 7. 

Na pitanje predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića da li neko od gradskih 

vijećnika, na osnovu člana 126. stav 4. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Sarajeva, traži da 

se o amandmanima Gradonačelnika Gradsko vijeće posebno izjasni, niko od gradskih 

vijećnika nije zatražio izjašnjenje te je Amandman Gradonačelnika postao sastavni dio 

Prijedloga Odluke o izvršavanju  Budžeta Grada Sarajeva za 2025. godinu. 
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Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu 

izjasnila) usvojilo je Odluku o izvršavanju Budžeta Grada Sarajeva za 2024. godinu, 

kako je predložena i izmijenjena u skladu sa podnesenim Amandmanom 

Gradonačelnika. 
 

Ad 4) 

Prijedlog Odluke o izmjeni Etičkog kodeksa izabranih i imenovanih funkcionera Grada 

Sarajeva 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Etičko vijeće Gradskog vijeća. 

Prijedlog Odluke je razmatrala Komisija za Statut i akte.  

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Odluku o izmjeni Etičkog kodeksa izabranih i imenovanih funkcionera 

Grada Sarajeva, kako je predložena. 
 

Ad 5) 

Prijedlog Odluke o visini novčanog iznosa ”Šestoaprilske nagrade Grada Sarajeva” u 

2025. godini 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Administrativna komisija. 

Prijedlog Odluke je razmatrala Komisija za Statut i akte.  

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Odluku o visini novčanog iznosa ”Šestoaprilske nagrade Grada Sarajeva” u 

2025. godini, kako je predložena. 
 

Ad 6) 

Prijedlog Programa međunarodne saradnje Grada Sarajeva za 2025. godinu 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Programa je Komisija za međunarodnu saradnju. 

Prijedlog Programa je razmatrala Komisija za Statut i akte.  

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima kao i Izvještaj o provedenoj javnoj 

raspravi na Nacrt Programa. 
  

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Program međunarodne saradnje Grada Sarajeva za 2025. godinu, kako je 

predložen. 
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Ad 7) 

Prijedlog Programa podizanja spomenika i umjetničkih skulptura od značaja za Grad 

Sarajevo kojima je Grad Sarajevo investitor za 2025. godinu 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Programa je Gradonačelnik. 

Prijedlog Programa su razmatrale Komisija za spomenike i Komisija za Statut i akte.  

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima kao i Izvještaj o provedenoj javnoj 

raspravi na Nacrt Programa. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je Programa podizanja spomenika i umjetničkih skulptura od značaja za Grad 

Sarajevo kojima je Grad Sarajevo investitor za 2025. godinu, kako je predložen. 
 

Ad 8) 

Prijedlog Odluke o uslovima i postupku prihvatanja pokroviteljstva Grada Sarajeva 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnik. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Odbor za društvene djelatnosti i Komisija za Statut i akte. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Odluku o uslovima i postupku prihvatanja pokroviteljstva Grada Sarajeva, 

kako je predložena. 
 

Ad 9) 

Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o uslovima i načinu sticanja statusa udruženja i 

fondacija od posebnog značaja za Grad Sarajevo 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnik. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Odbor za društvene djelatnosti i Komisija za Statut i akte. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave,  jednoglasno, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Odluku o izmjenama Odluke o uslovima i načinu sticanja statusa udruženja 

i fondacija od posebnog značaja za Grad Sarajevo, kako je predložena 
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Ad 10) 

Prijedlog Odluke o davanju na poklon i davanju saglasnosti na Ugovor o poklonu 

svjetleće konstrukcije 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnik. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Administrativna komisija i Komisija za Statut i akte.  

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Odluku o davanju na poklon i davanju saglasnosti na Ugovor o poklonu 

svjetleće konstrukcije, kako je predložena. 
 

Ad 11) 

Prijedlog Odluke o usvajanju Akcionog plana Sarajevo-grad filma UNESCO 2024.-

2027.  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnik. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Odbor za društvene djelatnosti i Komisija za Statut i akte.  

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Odluku o usvajanju Akcionog plana Sarajevo-grad filma UNESCO 2024.-

2027., kako je predložena. 
 

Ad 12) 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Pravilnik o izmjeni Pravilnika o unutrašnjoj 

organizaciji Pravobranilaštva Grada Sarajevo 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Pravobranilac Grada Sarajeva. 

Prijedlog Odluke je razmatrala Komisija za Statut i akte.  

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 16 glasova „za“, bez glasova 

„protiv“ i  pet „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se 

nisu izjasnila) usvojilo je Odluku o davanju saglasnosti na Pravilnik o izmjeni Pravilnika 

o unutrašnjoj organizaciji Pravobranilaštva Grada Sarajevo, kako je predložena. 
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Ad 13) 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelniku Grada Sarajeva za pokretanje 

potrebnih aktivnosti radi upravljanja objektima Bijela tabija i kasarna Jajce 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnik. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Administrativna komisija i Komisija za Statut i akte.  

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je Odluku o davanju saglasnosti gradonačelniku Grada Sarajeva za pokretanje 

potrebnih aktivnosti radi upravljanja objektima Bijela tabija i kasarna Jajce, kako je 

predložena. 
 

Ad 14) 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti za produženje Ugovora o zakupu dijela 

prizemlja zgrade Željezničke stanice Bistrik i ovlaštenje gradonačelniku za potpisivanje 

istog  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnik. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Administrativna komisija i Komisija za Statut i akte.  

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, jednim glasom 

„protiv“ i bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se 

nisu izjasnila) usvojilo je Odluku o davanju saglasnosti za produženje Ugovora o zakupu 

dijela prizemlja zgrade Željezničke stanice Bistrik i ovlaštenje gradonačelniku za 

potpisivanje istog, kako je predložena. 
 

Ad 15) 

Prijedlog Odluke o stavljanju van snage Odluke o utvrđivanju i načinu sufinansiranja 

kulturnih manifestacija od posebnog interesa za Grad Sarajevo 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnik. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Odbor za društvene djelatnosti i Komisija za Statut i akte.  

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (pet gradskih vijećnika se nije izjasnili) 

usvojilo je Odluku o stavljanju van snage Odluke o utvrđivanju i načinu sufinansiranja 

kulturnih manifestacija od posebnog interesa za Grad Sarajevo, kako je predložena. 
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Ad 16) 

Prijedlog Odluke o stavljanju van snage Odluke o utvrđivanju i načinu sufinansiranja 

sportskih manifestacija od posebnog interesa za Grad Sarajevo 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnik. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Odbor za društvene djelatnosti i Komisija za Statut i akte.  

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (pet gradskih vijećnika se nije izjasnio) 

usvojilo je Odluku o stavljanju van snage Odluke o utvrđivanju i načinu sufinansiranja 

sportskih manifestacija od posebnog interesa za Grad Sarajevo, kako je predložena. 
 

Ad 17) 

Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o prihvatanju Pokroviteljstva 2. Festival 

svjetla Sarajevo 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Odluke je Gradonačelnik. 

Prijedlog Odluke je razmatrala Komisija za Statut i akte.  

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Odluku o izmjeni i dopuni Odluke o prihvatanju Pokroviteljstva 2. Festival 

svjetla Sarajevo, kako je predložena. 
 

Ad 18) 

Izvještaj o stanju u državnoj službi u Gradu Sarajevu 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Predlagač Izvještaja je Gradonačelnik. 

Izvještaj  je razmatrala Komisija za Statut i akte. 

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave,  jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova 

„protiv“ i bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (pet gradskih vijećnika se 

nije izjasnilo) usvojilo je Izvještaj o stanju u državnoj službi u Gradu Sarajevu, kako je 

podnesen.         
         

Ad 19) 

Informacija o aktivnostima Informativnog centra Sarajevo u 2024. godini 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Informaciju je podnio Gradonačelnik. 

Informaciju  je razmatrao Odbor za društvene djelatnosti.  

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 
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Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva, bez rasprave, primilo k znanju Informaciju o aktivnostima 

Informativnog centra Sarajevo u 2024. godini. 
 

Ad 20) 

Informacija o projektima finansiranim iz međunarodnih i lokalnih fondova  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Informaciju je podnio Gradonačelnik. 

Informaciju  je razmatrao Odbor za budžet i finansije.  

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva, bez rasprave, primilo k znanju Informaciju o projektima finansiranim 

iz međunarodnih i lokalnih fondova. 
 

Ad 21) 

Informacija o provođenju Plana Grada Sarajeva za prevenciju i smanjenje otpada od 

hrane i gubitka hrane 2023.-2026.  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja: 

Informaciju je podnio Gradonačelnik. 

Informaciju  je razmatrao Odbor za društvene djelatnosti.  

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva, bez rasprave, primilo k znanju Informaciju o provođenju Plana Grada 

Sarajeva za prevenciju i smanjenje otpada od hrane i gubitaka hrane 2023.-2026. 

godina. 
 

Ad 22) 

Informacija o projektima koji su realizovani u 2024. godini i projektima čija se 

realizacija nastavlja u 2025. godini      
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja.  

Informaciju je podnio Gradonačelnik. 

Informacija se razmatra po hitnom postupku te nije razmatrana na radnim tijelima.  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva, bez rasprave, primilo k znanju Informaciju o projektima koji su 

realizovani u 2024. godini i projektima čija se realizacija nastavlja u 2025. godini.      
 

Ad 23) 

Vijećnička pitanja i inicijative 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Grada Sarajeva Jasmin Ademović je dao uvodne 

napomene sljedećeg sadržaja: 

Uz poziv za 48. sjednicu Gradskog vijeća, gradskim vijećnicima su dostupni odgovori na 

određena vijećnička pitanja i inicijative, kao i inicijative i vijećnička pitanja gradskih 

vijećnika i radnih tijela, koje su zaprimljene do održavanja sjednice, i to dvije inicijativa 

Odbora za lokalni biznis i turizam. 
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Podsjetio je gradske vijećnike da će ove inicijative, za koje nije traženo izjašnjenje Gradskog 

vijeća, biti proslijeđene na dalje nadležno postupanje. 
 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Grada Sarajeva Jasmin Ademović uputio 

poziv gradskim vijećnicima da, u skladu sa članom 148. stav 3. Poslovnika Gradskog vijeća, 

usmeno postave vijećnička pitanja i inicijative. 
 

1. Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović, u funkciji gradskog vijećnika 

uputio je i obrazložio inicijativu u diskusiji sljedećeg sadržaja.   

Potrebno je da se Gradonačelnik obrati nadležnom ministarstvu u Kantonu Sarajevo, 

odnosno KJKP „GRAS“ Sarajevo i prenese zahtjeve građana s ovog područja da se, 

što je moguće prije, ponovo uspostavi redovna autobuska linija broj 14 Dom Armije - 

Podhrastovi koja ne radi već tri godine iako je registrovana i to sa vožnjama na svakih 

12 minuta od rano ujutro do kasno navečer. 
 

2.  Zamjenik predsjedavajućeg Gradskog vijeća Srđan Simonović, u funkciji gradskog 

vijećnika, uputio je i obrazložio inicijativu u diskusiji sljedećeg sadržaja.   

Potrebno je da JP „Sarajevo“ razmotri mogućnost da se u kabinama žičare postave 

zvučnici putem kojih bi se mogao puštati prigodan audio sadržaj budući da vožnja 

traje oko 8 minuta. Na taj način bi se putnici mogli upoznati sa određenim 

znamenitostima Sarajeva odnosno vožnja bi se mogla učiniti ugodnijom uz muziku.  
 

3. Gradski vijećnik Seid Škaljić, uputio je i obrazložio inicijativu u diskusiji sljedećeg 

sadržaja.   

Potrebno je da JP „Sarajevo“ poduzme aktivnosti na čišćenju snijega oko Vijećnice 

budući da veliki broj turista obilazi Vijećnicu za vrijeme novogodišnjih praznika. Na 

taj način će se spriječiti eventualne nezgode.  
 

4. Gradski vijećnik Ratko Orozović, uputio je i obrazložio inicijativu u diskusiji sljedećeg 

sadržaja.   

Potrebno je razmotriti mogućnost postavljanja biste Branislavu Nušiću koji je bio prvi 

direktor Narodnog pozorišta Sarajevo, kako bi Sarajevo obilježilo doprinos ovog 

bezvremenskog komediografa i dramskog pisca čija djela su aktuelna i danas.   
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je zaključio rad 48. sjednice Gradskog 

vijeća Grada Sarajeva. 

***** 

Sjednica Gradskog vijeća Grada Sarajeva završena je u 15.53 sati.   
 

***** 

Sastavni dio ovog zapisnika je izvornik i tonski snimak o radu sjednice Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva koji se čuvaju u Stručnoj službi za poslove Gradskog vijeća Grada Sarajeva.      
  

SEKRETAR GRADSKOG VIJEĆA 
 

Mila Eminović  

 

PREDSJEDAVAJUĆI GRADSKOG VIJEĆA 
 

 Jasmin Ademović, s.r. 
 


